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Socialutskottet 2021-04-27

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Plats och tid Notariet ,tisdagen den 27 april 2021 kl 08.30-16.30

Beslutande Carl-Wiktor Svensson (M), ordförande
Diana Bergeskans (S), v ordförande
Kerstin Karlström (C), ledamot

Övriga deltagande Britt Karlsson, socialchef
Elisabeth Oskarsson och Jonny Lesseur, Sydostjouren, § 16
Cecilia Ekberg, controller, § 20
Emma Aminder,alkoholhandläggare, § 21
Katarina Asp, enhetschef kostenheten, § 22
Christina Jejdling-Persson, enhetschef städenheten, § 22
Stihna Johansson-Evertsson, Kommunstyrelsens ordförande, § 19
Anders Johanssson, Kommunchef, § 19

Utses att justera Diana Bergeskans (S) Paragrafer 16 - 22

Underskrifter Sekreterare ..............................................................................................
Britt Karlsson

Ordförande ................................................................................................
Carl-Wiktor Svensson

Justerande ................................................................................................
Diana Bergeskans

_____________________________________________________________________________

ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Nämnd/Styrelse Socialutskottet

Sammanträdesdatum 2021-04-27

Datum för anslags uppsättande 2021-05-19 Datum för anslags nedtagande 2021-06-10

Förvaringsplatsför protokollet Kommunhuset

Underskrift ............................................................
Agneta Rodriguez
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Socialutskottet 2021-04-27

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

SU § 16 DNR: SU.2021.11

Samverkansavtal kring Sydostjouren
Sydostjouren informerar om hur Sydostjouren arbetar. 10 kommuner ingår i
samverkan när det gäller sydostjouren. Syftet med samverkan är att kunna
tillhandahålla vissa sociala tjänster utanför ordinarie arbetstider.
Målet är att sydostjouren ska kunna tillgodose behovet av vissa akuta
sociala tjänster, finnas tillgänglig för telefonkonsultation från
polismyndighet med flera,ska vid behov kunna infinna sig vid akuta möten
med företrädare för polismyndighet, hälso-sjukvårdsmyndighet eller
enskilda samt finnas tillgänglig för råd och stöd per telefon till familjehem
och jourhem i de avtalsslutande kommunerna. Detta gäller när kommunens
ordinarie verksamheter är stängda.

Socialutskottets beslut
Socialutskottet tackar för informationen.

Beslutsunderlag
Samverkansavtal kring Sydostjouren
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Socialutskottet 2021-04-27

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

SU § 17 DNR: SU.2018.56

Familjehemsvård i Kalmar län
Länets socialchefer har under de senaste åren i olika sammanhang
diskuterat möjligheten till en samverkan då det gäller familjehemsvården.
Det resulterade i en utredning som presenterades för länets tolv kommuner
hösten 2018. Högsby kommun ställde sig bakom ett inriktningsbeslut att
samverkan skulle ske utifrån en gemensam organisation för
familjehemsvården. Besluten i respektive kommun visade att det inte fanns
en samsyn kring hur arbetet med en fortsatt samverkan av
familjehemsvården skulle se ut. Efter en del diskussioner i olika grupper i
länet så har socialchefsnätverket kommit fram till att förutsättningarna för
att bilda en gemensam organisation gällande familjehemsvården inte finns i
länets kommuner.

Det kan finnas enstaka kommuner som vill gå samman och i så fall får det
ske mellan respektive kommuner och inte som en gemensam fråga i länet.

Det innebär att det inriktningsbeslut som socialutskottet fattade på hösten
2018, SU §62/2018 att ställa sig bakom en gemensam organisation för
famljehemsvården i länet upphävs och frågan om samverkan med
någon/några får lyftas för vidare diskussion om intresse finns från några
kommuner i länet.

Socialutskottets beslut
Socialutskottet beslutar att upphäva inriktningsbeslutet, SU § 62/218, om
gemensam organisation för familjehemsvården i länet.

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse gällande samverkan av familjhemsvård i Kalmar län.docx

Beslutsmottagare
IFO-chef
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Socialutskottet 2021-04-27
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SU § 18 DNR: SU.2021.13

Investeringsbudget 2022-2024
Det nya äldreboendet Kyrkvägen, Fagerhult kommer att stå klart till
sommaren 2022 och då krävs en del investeringskostnader till bland annat
inventarier.

Då det var beräknat att denna etapp av ny/ombyggnation av Högsby
kommuns äldreboenden skulle varit klart sommaren 2021 finns dessa
investeringsmedel med i invetseringbudgeten 2021. Då inte planering av
budget och byggprocess går i takt begär förvaltningen att investeringsmedel
på 400 tkr flyttas från år 2021 till år 2022.

Därutöver finns investeringspåsen på 396 tkr som i första hand kommer att
användas till att utveckla kommunens e-hälsa för att möta medborgarnas
och medarbetarnas behov av nya,säkra och effektiva verktyg, metoder och
arbetssätt. Detta innebär att äskandet av investeringsbudget för 2022 blir
796 tkr. För åren 2023-2024 äskar förvaltningen 396 tkr årligen i
investeringsbudget.

Socialutskottets beslut
Socialutskottet föreslår följande äskande till budgetberedningen:

ByggnationÄO 400 tkr (2022) flyttas från 2021
Investeringspåse: 396 tkr (2022-2024)

Total summa: 796 tkr (år 2022, 396 tkr årligen 2023-2024)

Beslutsunderlag
Investeringsbudget 2022-2024.docx

Beslutsmottagare
Budgetberedningen
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Socialutskottet 2021-04-27

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

SU § 19 DNR: SU.2021.14

Omsorgsläkare
Ett förslag från Moderaterna angående omsorgsläkare i Högsbys
kommunala omsorgsverksamhet framförs av Carl-Wiktor Svensson (M).
Förslagets andemening är att det ska arbetas fram en modell, tillsammans
med regionen, för att anställa en läkare som bara har ansvar för de äldre
inom omsorgsverksamheten. Denna tjänst ska vara en tryggare insats till de
äldre inom kommunens omsorgsverksamhet, särskilda boende, hemtjänsten
liksom hemsjukvården än sättet som hälso-och sjukvårdsfrågorna hanteras
idag. En förbättring av medicinska bedömningar och behandlingar inom
Högsby kommuns omsorg ska i och med en fast vårdkontakt kunna erhållas
enligt skrivelsen.

Förslaget syftar till att socialutskottet ska ge socialförvaltningen i uppdrag
att tillsammans med regionen arbeta fram en modell där en läkare anställs
av regionen för att enbart arbeta med äldre inom kommunens
omsorgsverksamhet såsom särskilda boenden, hemtjänst eller
hemsjukvården. Beroende av vårdbehovet bland äldre inom kommunen
skulle en sådan tjänst enligt förslaget kunna delas mellan två kommuner,
exempelvis Högsby-Mönsterås eller Högsby-Hultsfred.

Socialutskottets beslut
Socialutskottet beslutar att återremittera ärendet för en grundligare
utredning med information om hur det fungerar i Högsby idag och en
omvärldsanalys när det gäller specifika läkarinsatser inom kommunal
omsorgsverksamhet utifrån kontinuitet (fasta vårdkontakter) och kvalitet.

Reservation
Socialutskottets ordförande Carl-Wiktor Svensson (M), reserverar sig mot
återremissbeslutet till förmån för bifall till förslaget om att utreda ett
eventuellt införande av omsorgsläkare i Högsby kommun i samverkan med
Region Kalmar län.

Carl-Wiktor Svensson (M) uttrycker sin reservation enligt följande: "Fasta
vårdkontakter har länge varit en brist och för att förbättra den medicinska
bedömningen och behandlingarna har det här förslaget arbetats fram
tillsammans med regionråd. Att återremittera förslaget och huruvida det
behövs en utredning eller inte anser jag förhalar arbetet med en högre andel
fasta vårdkontakter"

Beslutsunderlag
Omsorgsläkare.pdf
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SU § 19 DNR: SU.2021.14

Beslutsmottagare
Kommunchef
Kommunstyrelsens ordförande
Socialchef
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SU § 20 DNR: SU.2021.15

Delårsredovisning
Socialförvaltningens controller redovisar en prognos/helår efter tre
månaders uppföljning.

LSS har ett överskott i nuläget beroende på en externplacering som
upphört.

Vård, behandling och service visar ett underskott vilket bland annat beror
på att alla effekter av besparingar ingför 2021 ej får helårseffekt.

Administration går med överskottvilket beror på att vissa ledningstjänster
ej är tillsatta.

Individ och familjeomsorgen räknar med att gå plus/minus 0, vilket är
beronde på hur många placeringar som måste göras.

Totalt visar prognosen på ett överskott på drygt 4 miljoner men det är tidigt
på året och en del av verksamheterna är osäkra.

Verksamheterna arbetar med att få effektiviseringseffekter samt
möjligheten att söka olika statsbidrag gör att prognosen ser ljus ut.

Socialutskottets beslut
Social utskottet tackar för redovisningen.
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SU § 21 DNR: SU.2021.16

Alkoholhandläggare/Serveringstillstånd
Emma Aminder, alkoholhandläggare Mönsterås och Högsby kommun
går igenom verksamhetsplanen för Högsby 2021.

Beroende på covid-19 blir det bara skrivbordstillsyn under hösten-21 vilket
innebär att uppgifter tas in från polis och skatteverket. Några fysiska besök
görs inte.

Antal ärenden med serveringstillstånd är idag 7 st.

Emma kommer att vara i snitt 4 timmar /veckan i Högsby när
restriktionerna lättar.

Socialutskottets beslut
Socialutskottet tackar för informationen.

Beslutsunderlag
Samverkansavtal för tjänst inom alkoholhandläggnin_cee8f9a8-c6f0-40a0-b8b7-
011164fed68b.pdf
KSal-2021-2_Verksamhetsplan 2021(1).docx

Beslutsmottagare
Alkoholhandläggare Mönsterås kommun
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SU § 22 DNR: SU.2021.17

Tema Kostenheten och städenheten
Enhetschef Katarina Asp redogör för kostverksamhet. Det finn tre
tillagningskök; Dr Mobergers väg, Kvillgården och Fröviskolan och totalt
12,66 årarbetare.

Köket på Fröviskolan ska renoveras och då kommer det tillganingsköket att
vara på Kvillgården. Transport sker därifrån till bland annat Fröviskolan
där matsalen ska användas som vanligt.

Enheten håller sin ekonomi. Några andra mål är att minska matsvinnet
vilket har försvårats av pandemin. Ett hjälpmedel i detta arbete är digitala
vågar som nu finns ute i verksamheterna. Numera kan verksamheterna
också komponentbeställa, vilket innebär att det går att beställa de olika
delarna i en portion var för sig. En upphandling av närproducerade råvaror
är gjord.

Enhetschef Christina Jejdling-Persson redogör för städverksamheten.
Verksamheten städar 33 000 kvadratmeter yta. Det finns 18,12 årsarbetare
och en del kombinationstjänster där man också serverar mat på
ytterskolorna. Enheten håller sin ekonomi som det ser ut i dagsläget. En
kundnöjdhet på 95%. Verksamheten sammanställer alla städytor i en
dokumentation som är lätt att följa för att säkerställa att allt blir städat.
Miljövänliga preparat är viktiga att använda. Maskindiskmedel är det som
inte är miljövänligt. Att soporna hanteras på ett rätt sätt är en del i den
sophanteringsplan som ska vara fastställd 2025.

Socialutskottets beslut
Socialutskottet tackar för informationen

Beslutsmottagare
Enhetschef kostenheten
Enhetschef städenheten
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